
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Ybl ~ Hwatala

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség IFOMOYSZAM : k- 14'411 .
Képviselőcsoportja

trkezett : 2005 SZEP1 0 9.

Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Legfontosabb a haszon?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Csizmár Gábor foglakoztatáspolitikai és munkaügyi míniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Korunk Magyarországának nagy problémája, hogy egyre nő az inaktívak aránya a lakosságon
belül. Ezért tartjuk nagyon fontosnak, hogy az állam - a rendelkezésére eszközökkel - minél
inkább támogassa a megváltozott munkaképességűek foglalkoztatását . De kiemelt jelentőségű
ez az egyén, a megrokkant ember számára is, hiszen - ha sikerül állást találnia - ki tudja
egészíteni sokszor arcpirítóan alacsony nyugdíját, valamint újra a társadalom hasznos,
produktív tagjának érezheti magát, s mindkettő kihat a tartósan beteg emberek
életminőségére .
Az egyik fogadóórámon keresett meg Molnár László 100 %-os rokkant (5630 Békés, Ady u .
12.), akit azért bocsájtottak el az egyik megváltoztatott munkaképességűeket foglalkoztató
helyi kft-től, mert nem tudta teljesíteni a normát . Az általa elmondottak számos kérdést vetnek
fel

Tisztelt Miniszter úr!

Növekszik-e az állami támogatás nagysága a foglalkoztatottak rokkantságának
arányában?
Dolgozhatnak-e ugyanazon munkahelyen a megváltozott munkaképességűek
egészséges társaikkal, végezhetik-e ugyanazt a munkát?
Van-e törvényes lehetőség arra, hogy a cég a megváltozott munkaképességűeket más
területen foglalkoztassa, egyfajta munkaerő-kölcsönzés keretében?

Írásbeli kérdés



- Mikor kapják meg a vállalkozások az általuk alkalmazott munkavállalók után járó
állami támogatást, és mekkora ennek mértéke?

- Kik és hogyan ellenőrzik a munkáltatókat, kik védik meg a munkavállaló érdekeit?
Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005.09.09.

Tisztelettel
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Erdős Norbert
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